
       

   Czechowice-Dziedzice, 20.06. 2024 r. 

 

 

 

 

 

P R O T O K Ó Ł  nr  03/2024 

 
z posiedzenia Gminnej Rady Seniorów w Czechowicach-Dziedzicach   

w dniu 20 czerwca 2024r. 

 

             Posiedzenie Gminnej Rady Seniorów rozpoczęło się o godz. 1400 w sali nr 305 Urzędu 

Miejskiego w Czechowicach-Dziedzicach, Plac Jana Pawła II 1.  

W sesji udział wzięli członkowie Gminnej Rady Seniorów - lista obecności /zał nr 1 /. 

 

Przewodniczący przedstawił plan posiedzenia członkom GRS, i poinformował iż przedstawiony 

poniżej porządek posiedzenia GRS  / zał nr 2 / był przedmiotem szczegółowej analizy na 

prezydium GRS w dniu 13.06.2024r. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia przez przewodniczącego GRS. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Krótkie omówienie majówki (16.05) na obiekcie MOSiR w Zabrzegu. Uwagi i wnioski. 

4. Informacja o stanie organizacji imprezy – 25 czerwca na stadionie w Zabrzegu (Noc Kupały). 

- Ilość uczestników – 110 osób, rozprowadzenie zaproszeń – A. Kobiela.  

- Program imprezy 25 czerwca godz 18:00: 

 Rozpoczęcie, przywitanie gości (godz. 18:00). 

 Występ Renaty Gabryś – „Jak za dawnych lat…” 

 Wspólne śpiewanie –  „Julka heligonka”.   

 Bezpłatne badanie słuchu - Audiofon. 

 Poczęstunek i potańcówka. 

 Przewóz autobusem Sklep Kaufland - stadion Zabrzeg i z powrotem. (17:30 – 21:00). 

5. Nordic Walking – impreza sportowo-rekreacyjna dla seniorów  gminy Czechowice-Dziedzice. 

 Termin: 10 września, obiekt „Mosirek” Czechowice-Dziedzice  - 80. uczestników. 

 W programie marsz na trasie podzielonej na dwa etapy, start i meta Mosirek. Poczęstunek, 

 potańcówka. Godzina rozpoczęcia – do ustalenia. Rozprowadzenie zaproszeń – A. Kobiela. 

6. Podziękowanie dla szkoły w Ligocie – (za wykonanie kotylionów), wysłane na adres szkoły. 

    Propozycja wręczenia podziękowania dla OSP Dziedzice, uroczyście na Dzień Seniora w MDK. 

7. Informacja na temat Centrum Usług Społecznych (OPS dworzec PKP). - Jacek Tomaszczyk. 

8. Informacja o usługach medycznych  - (Franciszek Zeman). 

9. Dyskusja, wolne wnioski. 

      - Wstępne przygotowania do wyborów GRS – grudzień. Nowelizacja Statutu. 

10.  Zakończenie. Podziękowanie za obecność, życzenia spędzenia przyjemnych 

     wakacji i zakończenie posiedzenia – przewodniczący GRS. 



Ad.1. Przewodniczący otworzył posiedzenie i przywitał zebranych członków GRS. 

 

Ad.2. Członkowie GRS w głosowaniu jawnym zatwierdzili protokół z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący poinformował zebranych iż w/w protokół znajduje się w BiP, na stronie UM w 

zakładce GRS, oraz w wersji papierowej do wglądu w biurze Rady Miejskiej. 

 

Ad.3.  Przewodniczący poinformował zebranych że z odebranych informacji od uczestników 

spotkania, wszyscy podkreślali doskonałą  organizację i prosili o kontynuację oraz zwiększenie 

ilości takich spotkań dla seniorów. 

- A. Kobiela przekazał iż po zakończeniu wspólnej zabawy, wychodzący byli uśmiechnięci, co 

znaczy że są zadowoleni. 

-  Przewodniczący podkreślił że zorganizowanie transportu z miejsca parkingowego przy 

Kauflandzie do Zabrzega i z powrotem jest bardzo wygodne dla uczestników i jest chwalone. 

Za organizację transportu był odpowiedzialny vice przewodniczący GRS Andrzej Kobiela.  

 

Ad.4. Przewodniczący poinformował, iż w dniu 25 czerwca br odbędzie się na stadionie  

w Zabrzegu impreza dla seniorów organizowana przez GRS  pod nazwą „Noc Kupały” a  jest to 

święto ognia, wody i miłości. Przekazał że ilość uczestników nie może być wydatnie zwiększona ze 

względu na koszty imprezy. Ustalono że w spotkaniu będzie uczestniczyć 110 osób a dystrybucją 

zaproszeń zajmie się z-ca przewodniczącego GRS  A. Kobiela. Lista uczestników będzie kierowana 

do kół emerytów i stowarzyszeń oraz do APC (Biblioteka). 

-A. Kobiela: dowóz z Czechowic do Zabrzega  i z powrotem, został uzgodniony z Prezesem PKM. 

Natomiast godzina powrotu zostanie ustalona w trakcie imprezy. 

Przewodniczący poinformował że poczęstunek będzie taki sam (na życzenie uczestników) jak to 

było na  poprzednim spotkaniu - majówce która odbyła się w dniu 16 maja br. 

Spotkanie seniorów pt „Noc Kupały” rozpocznie się o godz. 18-tej,  i przygotowany jest 

następujący program: 

- Przywitanie uczestników i gości 

- Występ Renaty Gabryś –  piosenki „Jak za dawnych lat…” 

- Wspólne śpiewanie –  „Julka heligonka”.   

- Bezpłatne badanie słuchu - Audiofon. 

- Poczęstunek i potańcówka. 

- Przewóz uczestników do Czechowic –Dziedzic. 

 

Ad.5. Przewodniczący poinformował zebranych, że organizacja kolejnej imprezy pod nazwą 

Nordic Walking – wspólnie przez GRS oraz MOSiR oraz Bibliotekę  jest już opracowana.  

Termin imprezy ustalono na 10 września br, na obiekcie „Mosirek” w parku Szwajcarska Dolina. 

Przyjęto że weźmie w niej udział  80-ciu uczestników. Ograniczenie dotyczy dostępnych miejsc do 

siedzenia - pod zadaszeniem  mieści się tylko 40 osób, oraz pod dostawionym namiotem kolejne 40 

osób. Zaplanowano marsz na trasie podzielonej na dwa etapy - start i meta Mosirek. Trasa marszu 

zostanie ustalona przez pracownika MOSiR, a o „atrakcje” na półmetku zadba koordynator APC 

Pani Magdalena Wygoda. Po marszu będzie podany poczęstunek, oraz odbędzie się potańcówka. 

Ustalono iż marsz rozpocznie się o godzinie 16-tej. 

Przewodniczący zaproponował by  rozprowadzeniem zaproszeń – jak zwykle zajął się z-ca 

przewodniczącego GRS  p. A. Kobiela. Wszyscy członkowie GRS dostaną zaproszenie na imprezę. 

 

Ad.6. Przewodniczący poinformował zebranych że na poprzednim zebraniu GRS, ustalono by 

złożyć pisemne podziękowanie dla szkoły w Ligocie za przygotowanie i zrobienie przez uczniów 

kotylionów na styczniowy bal seniora, oraz dla Prezesa OSP  Dziedzice za przygotowanie tego balu 

w Sali OSP i wręczyć je w MDK w trakcie uroczystego Dnia Seniora. 



Przewodniczący poinformował iż z uwagi na to że uczniowie otrzymują punkty do oceny za prace 

społeczne, a zbliża się termin konferencji kończącej rok szkolny, przekazał w imieniu GRS, 

pisemne podziękowanie na ręce Pani dyrektor, grona pedagogicznego oraz uczniów za wykonanie 

karnawałowych kotylionów.  /zał nr 3 /. 

Natomiast (jak zostało wcześniej ustalone), podziękowanie dla prezesa OSP zostanie uroczyście 

przekazane na zorganizowanym w m-cu październiku lub listopadzie Dniu Seniora. 

 

Ad.7. Przewodniczący przekazał że pod koniec bieżącego roku zostanie oddana część  

wyremontowanego dworca kolejowego do użytku Urzędu. Będzie się mieściła tutaj między innymi  

instytucja o nazwie Centrum Usług Społecznych przekształcona z Ośrodka Pomocy Społecznej, w 

której zostanie wydzielone pomieszczenie na kawiarenkę dla seniorów. Staraniem Burmistrza 

Mariana Błachuta, na wyżej wymienione zadanie są zapewnione środki finansowe. 

 

Ad.8. Przewodniczący Komisji GRS ds. opieki zdrowotnej i profilaktyki Fr. Zeman wnioskuje, aby 

opracowany przez komisję  dodatek do informatora w zakresie istniejących placówek ochrony 

zdrowia i specjalistów -  dla seniorów był „dokserowany” i rozprowadzony. 

- Przewodniczący uważa że każdorazowe „dokserowywanie” i rozprowadzanie potrzebnych 

informacji jest kosztowne i kłopotliwe, poinformował  że w rozmowie, zasugerował burmistrzowi 

wznowienie wydawania Biuletynu Informacyjnego Urzędu a to by rozwiązało problem.  Burmistrz 

rozważy możliwość przywrócenia wydawania Biuletynu zwłaszcza że brak jest możliwości 

korzystania z Gazety Czechowickiej (zawieszenie jej wydawania). 

- Fr. Zeman informuje iż nadal jest nie rozwiązany problem w zakresie wadliwego działania windy 

w placówce „Ubezpieczalnia”. 

- Przewodniczący GRS poinformował zebranych, iż rozmawiał w tej sprawie z Burmistrzem, który 

rozumie problem, i stwierdził że jeśli nie uda się zmodernizować istniejącej windy to pozostaje 

jedynie wydanie poważnej kwoty na zakup nowej. 

 

Ad.9.   

- J. Paszek proponuje , aby zrobić dla mieszkańców świetlną gazetkę informacyjną. 

 Przewodniczący stwierdził iż taka świetlna informacja doskonale sprawdza się przede wszystkim 

na przystankach autobusowych i kolejowych a nie jako tablica informacyjna dla mieszkańców która 

by miała spełnić potrzeby szerokiego – zazwyczaj, przedstawienia problemu. 

- Przewodniczący informuje iż poprosił Biuro Prawne o opracowanie nowelizacji statutu GRS  

w którym będzie sformułowana możliwość uzupełnienia członków do GRS w trakcie kadencji, bez 

konieczności organizowania całej, skomplikowanej procedury wyborów. Nowelizacja statutu GRS 

powinna także dotyczyć nowelizacji artykułu 5c przez Sejm RP. 

- Przewodniczący przekazuje iż należy przemyśleć jak uzupełnić skład obecnej GRS. 

- A. Kobiela poinformował iż odbędą się szkolenia z zakresu obsługi komputera dla seniorów, gdyż 

gmina ma na to środki finansowe. Obecnie trwają ustalenia w tej sprawie z z-cą burmistrza    

Maciejem Kołoczkiem oraz sekretarzem Urzędu. 

Ad.10. Przewodniczący podziękował za obecność, i złożył obecnym życzenia spędzenia 

przyjemnych wakacji i zakończył posiedzenie.. 

Sekretarz  GRS                                                                             Przewodniczący GRS 

 

Michalina Li-u-fa                                                                            Jacek Tomaszczyk 

 
otrzymują: 

1. Burmistrz Czechowic-Dziedzic 

2. Przewodniczący Rady Miejskiej 

3. a/a 

 


